
 

 

 

 

 

Hej SPF Seniorerna, 

  

Jag vill med detta mejl bemöta ert brev till Regeringskansliet daterat 2022-12-18. Till en 

början vill jag be om ursäkt för att ni behövt vänta så länge på ett svar. Jag vill även 

tacka er för att ni gjort oss uppmärksamma på de problem som ni möter men även för 

era förslag på åtgärder som regeringen kan genomföra.  

  

För er kännedom har regeringen i höstas beslutat om en förordningsändring med syfte 

att höja säkerheten i vissa äldre hissar. Med anledning av ert förslag på enkel hisslösning 

i flerbostadshus vill jag även uppmärksamma er på Boverkets arbete med att ta fram nya 

byggregler som innehåller mer renodlade funktionskrav. Ett av huvudsyftena med de nya 

byggreglerna är att främja innovation och teknisk utveckling.  

  

Hälsningar 

Lars Eriksson 


